
  

 
Sveriges MotorCyklister 
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Protokoll fört vid styrelsemöte med SMC Gävleborg 23-06-26,  
Best Western hotell, Söderhamn  
 
 
Närvarande: 
Mia Emo Dismats, Lotta Karlsson, Lennart Lindgren, Stefan Clavebro, Hans Norell, 
Erling Arvidsson, Ola Hasselgren, Mattias Lindström och Kurt Karlsson 
Kallade men ej närvarande: 
Maria Andersson 
 
§ 1  Mötets öppnande 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 3  Föregående protokoll 
Föregående protokoll från 230509 gicks igenom och godkändes. 
 
§ 4  Ekonomi 
Ekonomin gicks igenom men visas ej i protokollet. 
 
§ 5  Distriktsredaktör -  Hans Norell / Erling Arvidsson 
Nästa Mc Folket kommer ut v.35 
Det finns en länk till ett dokument som alla kan skriva i om man vill ha med något i 
Riksspalten i MC-Folket. Det uppmanas till att göra det. 
 
§ 6 Distriktsinformatör - Lotta Karlsson 
Inget att rapportera. 
 
§ 7 Webbansvarig -  Ola Hasselgren 
Ola har börjat att komma in i rollen. 
 
§ 8 Utbildningsansvarig - Stefan Clavebro 
Vi behöver bli flera instruktörer pga högre tryck på våra kurser.  
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§ 9  Verksamhet 
Ska vi köpa en batteriladdare? Finns det ett behov för en? Inte just nu kom mötet fram 
till – Erling kollar detta. 
Hjärtstartare diskuteras om vi ska köpas in - Stefan kollar detta. 
 
Hemliga turen 6 juni på Rörberg 
Cirka 180 deltagare. Vi tycker över lag att det fungerade mycket bra och att det blev 
lyckat. Det var många som provade Knix och Grus. Idel lovord och positivt från 
medlemmarna. Kanske vi kan köra en liknande dag framöver, dock ej hemlig. 
Stefan framförde lite åsikter om vad som kan förbättras; Bemanning i infotältet hade 
behövts direkt på morgonen. Någon från styrelsen skulle ha varit kvar på 
”eftersnacket”, där dagen utvärderades vilket kanske var otydligt kommunicerat.  
  
§ 10   Övrigt 
1-3/9 Romme, vilka är intresserade; Erling och Stefan är intresserade, de anmäler sig 
själva. SMC Gävleborg står för kostnaden. 
Avtackning av tidigare ledamöter som inte blev avtackade på årsmötet;, Vi kommer 
överens om summa och vad som skall inköpas, Lennart fixar och skickar. 
 
§ 11 Nästa möte 
6 september kl. 18.00 på Tönnebro Wärdshus 
 
§ 12 Mötet avslutades 
Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
 
 
 
 
 
…………………………………….   ………………………………….. 
Ordförande    Sekreterare 
Mia Dismats                     Lotta Karlsson 

 
 
 
 


